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Συζήτηση και λήψη απόφασης σχετικά µε το θέµα της ανάρτησης των 

∆ασικών Χαρτών. 

 

∆ήµαρχος: Κουτσάφτης Παναγιώτης 

 

ΣΥΝΘΕΣΗ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ∆ΗΜΟΥ ΖΑΓΟΡΑΣ - ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  

Πρόεδρος: Χιώτης ∆ηµήτριος  

Αντιπρόεδρος : Καµπούρης Νικόλαος  

Γραµµατέας: Κουτσελίνης Προκόπιος    

  

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ :  

1.ΣΟΥΛ∆ΑΤΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

2.ΧΡΙΣΤΟ∆ΟΥΛΟΥ ΓΕΩΡΓΙΑ  

3. ΚΟΝΤΟΓΙΩΡΓΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

4.ΑΛΤΙΝΗΣ ΑΝΕΣΤΗΣ  

5.ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

6.ΒΑΣΤΑΡ∆ΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

7. ΓΑΡΥΦΑΛΛΟΥ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ  

8. ΚΑΟΥΝΑΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

9.ΡΕΠΑΝΙ∆ΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

10.ΣΑΜΑΡΑ ΜΑΡΙΑ  

11.ΜΠΡΙΖΗΣ ΘΕΟ∆ΩΡΟΣ  

12.ΚΑΤΣΙΦΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

13.ΛΑΣΚΟΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

14.ΤΣΑΠΡΑΖΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

15.ΚΟΥΡΕΛΑΣ ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΣ      

16.ΤΣΕΛΕΠΗΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

ΑΠΟΝΤΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ :  

1.ΕΥΑΓΓΕΛΟΥ ΝΙΚΟΛΑΟΣ  

2.ΧΙΩΤΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ - ΜΑΡΙΝΟΣ  
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ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ∆ΗΜΟΤΙΚΩΝ & ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ:  

1.ΨΑΘΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ - ∆.Κ. ΖΑΓΟΡΑΣ  

2.ΧΙΩΤΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ -Τ.Κ. ΠΟΥΡΙΟΥ  

3.ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ ΣΤΕΦΑΝΟΣ - Τ.Κ. ΑΝΗΛΙΟΥ  

4. ΧΡΙΣΤΟ∆ΟΥΛΟΥ ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΣ - Τ.Κ. ΑΓΙΟΥ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΥ  

5. ΜΑΜΟΥΡΗΣ  ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ - Τ.Κ. ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  

6. ΝΑΝΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ - Τ.Κ. ΤΣΑΓΚΑΡΑ∆ΑΣ  

7. ΝΑΝΟΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ - ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ Τ.Κ. ΞΟΥΡΥΧΤΙΟΥ.  

ΑΠΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ∆ΗΜΟΤΙΚΩΝ & ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ :  

1.ΓΛΟΥΜΗΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ - Τ.Κ. ΚΙΣΣΟΥ  

2. ΚΟΥΦΟΓΙΑΝΝΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ - Τ.Κ. ΜΑΚΡΥΡΡΑΧΗΣ  

 

  Σύµφωνα µε τη µε αριθµό πρωτ : 294/25-01-2017 έγγραφη πρόσκληση του  

κ. Προέδρου, που επιδόθηκε κατά τα νόµιµα και τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 

3852/2010.  

Ο ∆ήµαρχος κ. Κουτσάφτης Παναγιώτης, προσκλήθηκε νόµιµα, σύµφωνα µε 

το άρθρο 67 παρ. 6 του Ν. 3852/2010 και παρέστη στην συνεδρίαση. 

Ο επικεφαλής της ελάσσονος µειοψηφίας, ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. 

Τσαπράζης Βασίλειος προσήλθε µετά την λήψη των παρουσιών και πριν την 

συζήτηση των θεµάτων εκτός ηµερήσιας διάταξης και αποχώρησε κατά τη διάρκεια 

της συζήτησης του 3ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Κουρελάς Τριαντάφυλλος, προσήλθε κατά τη 

διάρκεια της συζήτησης του 4ου θέµατος εκτός ηµερήσιας διάταξης και αποχώρησε 

κατά τη διάρκεια της συζήτησης του 3ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Κατσιφός Απόστολος αποχώρησε κατά τη 

διάρκεια της συζήτησης του 7ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Τσελεπής Απόστολος αποχώρησε κατά τη 

διάρκεια της συζήτησης του 3ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

Μετά την συζήτηση των θεµάτων εκτός ηµερήσιας διάταξης, ο κ. ∆ήµαρχος 

ενηµέρωσε σχετικά µε  τα προβλήµατα που προκλήθηκαν από την έντονη κακοκαιρία 

και την αντιµετώπισή τους από πλευράς του ∆ήµου καθώς επίσης και για επαφές 

που είχε για το λόγο αυτό µε τους αρµόδιους Υπουργούς και Υφυπουργούς, ζήτησε 

από τους Προέδρους των Κοινοτήτων να προχωρήσουν στην καταµέτρηση των 

ζηµιών στα υδρόµετρα και στα δίκτυα ύδρευσης και ενηµέρωσε το σώµα για την 

εξέλιξη στο θέµα του ξενοδοχείου του Κληροδοτήµατος Χριστοπούλου. 

Η επικεφαλής της µείζονος µειοψηφίας κατέθεσε προφορικώς ερωτήσεις (οι 

οποίες αναλυτικά καταγράφονται στα αποµαγνητοφωνηµένα πρακτικά της 

συνεδρίασης), σχετικά µε τα προβλήµατα που δηµιουργήθηκαν από την κακοκαιρία 
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στο οδικό δίκτυο και στο δίκτυο υδροδότησης, έλλειψη αλατιού κ.λ.π.  και αν έγιναν οι 

απαραίτητες ενέργειες προς την Περιφέρεια για την επίλυσή τους. 

Στις παραπάνω ερωτήσεις απάντησε ο κ. ∆ήµαρχος, τονίζοντας ότι υπάρχει 

συνεχής επικοινωνία και συνεργασία µε την Περιφέρεια για την επίλυση αυτών των 

προβληµάτων και όσον αφορά τα προβλήµατα στην υδροδότηση αυτά οφείλονται 

κυρίως στις ζηµιές που προκλήθηκαν από τις χαµηλές θερµοκρασίες και στην 

χαµηλή στάθµη νερού των πηγών και των δεξαµενών.  

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος της µείζονος µειοψηφίας κ. Μπρίζης Θεόδωρος, 

επεσήµανε µε τη σειρά του τα προβλήµατα τα οποία προκλήθηκαν από την 

κακοκαιρία και ζήτησε διευκρινήσεις σχετικά µε τα έσοδα από το Νανοπούλειο 

Εµπορικό Κέντρο και γιατί δεν προχωρά ο ∆ήµος στην ανακαίνισή του.  

 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  Α Π Ο Φ Α Σ Η Σ  

  Από το πρακτικό της 1ης Τακτικής Συνεδρίασης του ∆ηµοτικού Συµβουλίου 

του ∆ήµου Ζαγοράς - Μουρεσίου, που συνεδρίασε στην αίθουσα Συνεδριάσεων του 

∆ήµου Ζαγοράς - Μουρεσίου, στη Ζαγορά, την 30.01.2017, ηµέρα ∆ευτέρα και ώρα 

18:30. 

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη 

της συνεδρίασης.  

Στη Συνεδρίαση παραβρέθηκε η ∆ηµοτική Υπάλληλος κ. Τσόγκα Αικατερίνη, 

για την τήρηση των πρακτικών.  

 

ΘΕΜΑ : 5ο  Εκτός ηµερησίας διάταξης  

Συζήτηση και λήψη απόφασης σχετικά µε το θέµα της ανάρτησης των ∆ασικών 

Χαρτών. 

 

Ο κ. Πρόεδρος, εισήγαγε το 5ο θέµα εκτός ηµερησίας διάταξης και εξέθεσε ότι: 

Το παρόν θέµα, εισάγεται στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο εκτός ηµερήσιας διάταξης,  

προκειµένου να ληφθεί έγκαιρα η σχετική απόφαση. 

Σύµφωνα µε τις διατάξεις του άρθρου 95 παραγρ. 6 του νέου Κ.∆.Κ. Ν. 

3463/06, για να συζητηθεί θέµα ως κατεπείγον και να ληφθεί απόφαση γι’ αυτό, 

πρέπει πρώτα ν’ αποφασισθεί από την απόλυτη πλειοψηφία του συνολικού αριθµού 

των µελών του, ότι το θέµα αυτό είναι κατεπείγον. 

Στη συνέχεια, o κ. Πρόεδρος, κάλεσε το σώµα να αποφασίσει σχετικά. 

Το ∆.Σ. αφού είδε τις διατάξεις του άρθρου 95 παραγρ. 6 του νέου Κ.∆.Κ. Ν. 

3463/06 και µετά από διαλογική συζήτηση, 

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ  

ΚΡΙΝΕΙ ΤΟ ΘΕΜΑ ΩΣ ΚΑΤΕΠΕΙΓΟΝ 
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Ο κ. Πρόεδρος, έδωσε τον λόγο στον κ. ∆ήµαρχο, ο οποίος ανέφερε τα 

παρακάτω: 

**************************** 

Είναι γεγονός ότι η µη ύπαρξη δασικών χαρτών είναι ένα σοβαρό διαχρονικό 

έλλειµµα της χώρας. Το θέµα έπρεπε να είχε λυθεί εδώ και  50 χρόνια µαζί µε το 

δασολόγιο στα  πλαίσια του εθνικού κτηµατολογίου. Αφετηρία των περισσότερων 

προβληµάτων είναι η επιλογή να χρησιµοποιηθούν οι αεροφωτογραφίες του 1945, 

αλλά και γιατί δεν ακολουθήθηκαν οι σωστές διαδικασίες πριν την ανάρτηση. 

Συγκεκριµένα από την ανάρτηση των δασικών χαρτών ανέκυψαν πολύ 

σοβαρά προβλήµατα, τα οποία εστιάζονται στα εξής : 

1. Η ανάρτηση έχει λάθη, παραλήψεις και ανακρίβειες που σχετίζονται µε τα 

όρια των σχεδίων πόλης και οικισµών, µε εκτάσεις που υπάρχουν τελεσίδικες 

αποφάσεις χαρακτηρισµού ως µη δασικές, µε εκτάσεις που ενώ  δεν είναι 

δασικές φαίνονται ως αναδασωτέες,  µε εκτάσεις που στις Α/Φ δεν είναι 

δασικές και στο χάρτη είναι δασικές χωρίς επιτόπου επαλήθευσης και 

αυτοψία,  και πολλά άλλα. 

2. Χιλιάδες στρέµµατα καλλιεργούµενων εδαφών εµφανίζονται ως δασικές 

εκτάσεις και ιδιοκτησία κατά τεκµήριο του ∆ηµοσίου. Τις εκτάσεις αυτές οι 

αγρότες τις καλλιεργούν πολλές δεκαετίες, τις δηλώνουν στον ΟΠΕΚΕΠΕ, 

στην Εφορία στο Ε9, στις τράπεζες ως φυτικό κεφάλαιο, λαµβάνουν 

επιδοτήσεις, φορολογούνται γι’ αυτές τις εκτάσεις και για το εισόδηµα που 

προέρχεται από αυτές. 

3. Οι δασικοί χάρτες καταρτίζονται µε αεροφωτογραφίες του 1945. Έτσι 

ακυρώνουν πολύ µεγάλο ποσοστό της αγροτικής παραγωγής της χώρας µας 

και την επαναφέρουν στην κατάσταση που βρισκόταν στο τέλος του πολέµου, 

σε µια διαλυµένη οικονοµία.  

4. Τα όρια οικισµών καθώς και οι προτάσεις οικιστικών περιοχών από 

εγκεκριµένα ή εκπονούµενα χωροταξικά σχέδια, πολεοδοµικές µελέτες δεν 

εξαιρούνται από τους δασικούς χάρτες, µε πολλαπλασιαστικές συνέπειες 

στην ολοκλήρωση του χωροταξικού σχεδιασµού, στην διεκδίκηση 

ανταγωνιστικών χρηµατοδοτικών πόρων, στη συντήρηση και επέκταση των 

υποδοµών και στην οποιαδήποτε προσπάθεια ανάπτυξης.   

5. Το ύψος του παραβόλου για την υποβολή αντίρρησης, και την επαναφορά 

στο ορθό όλων των παραπάνω ανακριβειών και λαθών είναι απαγορευτικό 

όταν για παράδειγµα για 5,5 στρέµµατα αντίρρηση είναι 450 ευρώ. 

Επίσης ενώ επί 40 χρόνια υπήρχε ατολµία στην ανάρτηση των διαφόρων 

γενεών δασικών χαρτών που παλαιώνουν στα συρτάρια των Υπηρεσιών, µε 

αντίστοιχο έλλειµµα στην εµπειρία επί των διαδικασιών ανάρτησης τόσο των 

υπηρεσιών όσο και του τεχνικού και νοµικού κόσµου, µε αιφνιδιαστικό τρόπο 

επιχειρείται η ανάρτηση ολόκληρων Περιφερειακών ενοτήτων. Καµία λογική 
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(πολιτική, τεχνοκρατική) δεν µπορεί να αιτιολογήσει την προσπάθεια αιφνιδιασµού 

των πολιτών και την χωρίς ανάλογη δηµοσιότητα και διαβούλευση βιαστική κύρωση 

των  δασικών χαρτών σε πολύ µεγάλες γεωγραφικές περιοχές.  

Μοναδικοί στόχοι η υφαρπαγή των υπέρογκων παραβόλων και η διασπορά 

αµφιβολιών για την κυριότητα των ιδιοκτησιών του πρωτογενή τοµέα (γεωργικές 

καλλιέργειες), καθώς και εµπλοκή στις διαδικασίες χωροταξικού σχεδιασµού, 

τεκµηρίωσης και διεκδίκησης χρηµατοδοτήσεων και οποιασδήποτε δυνατότητας 

ανάπτυξης. 

Με τους υπό ανάρτηση δασικούς χάρτες προκαλείται τεράστια αναστάτωση 

στους κατοίκους της υπαίθρου, θα υπάρξουν σηµαντικές αρνητικές επιπτώσεις στην 

βιοποικιλότητα και υπονοµεύεται κάθε προοπτική ανάπτυξης, ενώ κινδυνεύει µε 

κατάρρευση ο πρωτογενής τοµέας. 

∆ΙΑ ΤΑΥΤΑ 

Κατ' ελάχιστον απαιτείται : 

- Άµεση διακοπή της ανάρτησης των δασικών χαρτών και ανάκληση των 

ήδη αναρτηθέντων 

- Να διορθωθούν όλες οι ανακρίβειες τα λάθη και οι παραλήψεις πριν την 

νέα ανάρτησή τους 

- Να θεωρηθούν πριν από την ανάρτηση όλα τα όρια οικισµών και σχεδίων 

πόλεως από την αρµόδια πολεοδοµική υπηρεσία της κάθε περιοχής. 

- Να θεωρηθούν τα όρια των διανοµών από την υπηρεσία πολιτικής γης 

του υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης. 

- Το τέλος υποβολής αντιρρήσεων πρέπει να καταργηθεί ή έστω να είναι 

συµβολικό. 

- Η ανάρτηση και στη Μαγνησία να πραγµατοποιηθεί µε τµηµατικό τρόπο 

όπως σε πολλούς νοµούς (Ηράκλειο, Καβάλα, Λαµία κ.α.) ώστε να είναι 

δυνατή η σταδιακή απόκτηση εµπειρίας επί των διαδικασιών από τους 

εµπλεκόµενους φορείς, τόσο για τον έλεγχο και την υποβολή αντίρρησης 

όσο και για την άµεση εκδίκαση των αντιρρήσεων και την τελεσίδικη 

κύρωση των δασικών χαρτών, ώστε να µην τίθενται σε "κατάστασης 

οµηρίας" για µεγάλο χρονικό διάστηµα τα ακίνητα.  

************************* 

Ο κ. Πρόεδρος, ανέφερε τα παρακάτω: 

Η ανάρτηση των ∆ασικών Χαρτών θα γίνει µόνο στην ιστοσελίδα του 

Κτηµατολογίου και η προθεσµία των 60 ηµερών για τις ενστάσεις θεωρώ ότι είναι 

πολύ µικρή, µε δεδοµένο ότι οι περισσότεροι ενδιαφερόµενοι - θιγόµενοι δε θα 

λάβουν εγκαίρως γνώση.  

Η Αντιδήµαρχος ∆.Ε. Μουρεσίου, κ. Χριστοδούλου Γεωργία, τόνισε ότι είναι 

λάθος να χαρακτηρίζουµε τα δάση και τους οικισµούς µας βάση αεροφωτογραφιών 

του 1945. 
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Ο επικεφαλής της ελάσσονος µειοψηφίας, ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. 

Τσαπράζης Βασίλειος, ανέφερε τα παρακάτω: 

Και ενστάσεις να γίνουν δε θα κερδηθούν. Η λογική είναι φοροµπηχτική. Τα 

παράβολα για τις ενστάσεις είναι απαγορευτικά. Βάση των αεροφωτογραφιών, 

υπάρχει κίνδυνος οποιοδήποτε ακίνητο να χαρακτηριστεί δασικό. Να λάβουµε 

σήµερα απόφαση η οποία να αποσταλεί στους αρµόδιους Υπουργούς, στην οποία 

να τονίζουµε ότι οι αεροφωτογραφίες και του 1945 και του 2008 είναι ακατάλληλες. 

Όσον αφορά τις αεροφωτογραφίες του 1945, ήταν αµέσως µετά τον πόλεµο και οι 

αεροφωτογραφίες του 2008 ελήφθησαν καλοκαίρι που υπήρχε έντονη φυλλοβολία, 

γεγονός που µπερδεύει τις ήµερες καστανιές µε τα άγρια καστανωτά. 

Η επικεφαλής της µείζονος µειοψηφίας, ∆ηµοτική Σύµβουλος κ. Σαµαρά 

Μαρία, ανέφερε τα παρακάτω: 

Οι αποτυπώσεις που έγιναν το 2008 είχαν πολλά προβλήµατα. Ανοίγουν οι 

ασκοί του Αιόλου. Το θέµα αντιµετωπίζεται πολύ πρόχειρα µε στόχο την είσπραξη 

του παραβόλου. Συµφωνώ µε την πρόταση του κ. ∆ηµάρχου. Πρέπει να το 

αποτρέψουµε.  

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Λάσκος Κωνσταντίνος, ανέφερε  τα παρακάτω: 

Υπάρχει µεγάλο πρόβληµα µε τους ηλικιωµένους, τους µετανάστες και τους 

ανθρώπους που δεν έχουν τοπογραφικά. Θεωρώ ότι δεν προλαβαίνουν να κάνουν 

ενστάσεις µέσα σε δύο µήνες. 

Ο κ. ∆ήµαρχος, τόνισε ότι πρέπει να λάβει απόφαση το ∆ηµοτικό Συµβούλιο 

για άµεση αναστολή της ανάρτησης των ∆ασικών Χαρτών,  διόρθωση των λαθών και 

κατάργηση του τέλους ενστάσεων. 

Στη συνέχεια, ο κ. Πρόεδρος κάλεσε το Σώµα σε ονοµαστική ψηφοφορία 

προκειµένου να αποφασίσει επί του θέµατος.  

Υπέρ της πρότασης του κ. ∆ηµάρχου, όπως αυτή διαµορφώθηκε στο 

εισηγητικό µέρος της παρούσης και κατά τη διάρκεια της συζήτησης στο σώµα, 

ψήφισαν όλοι οι παρόντες  ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι, ήτοι : 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Σουλδάτος Απόστολος, ο Πρόεδρος του 

∆ηµοτικού Συµβουλίου κ. Χιώτης ∆ηµήτριος, η Αντιδήµαρχος κ. Χριστοδούλου 

Γεωργία, ο Αντιδήµαρχος κ. Κοντογιώργος Απόστολος, ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. 

Αλτίνης Ανέστης, ο Αντιδήµαρχος κ. Μαργαρίτης Κωνσταντίνος,ο ∆ηµοτικός 

Σύµβουλος κ. Βασταρδής Κωνσταντίνος, ο Αντιδήµαρχος κ. Γαρυφάλλου 

Αναστάσιος, οι ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι, κ. Καουνάς Βασίλειος, κ. Ρεπανίδης 

Βασίλειος,ο Γραµµατέας του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, κ. Κουτσελίνης Προκόπιος, οι 

∆ηµοτικοί Σύµβουλοι κ. Σαµαρά Μαρία,κ. Μπρίζης Θεόδωρος,κ. Κατσιφός 

Απόστολος,κ. Λάσκος Κωνσταντίνος, ο Αντιπρόεδρος του ∆.Σ. κ. Καµπούρης 

Νικόλαος, οι ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι κ. Τσαπράζης Βασίλειος,κ. Κουρελάς 

Τριαντάφυλλος και κ. Τσελεπής Απόστολος. 

 

ΑΔΑ: ΩΝ0ΝΩΡΚ-Γ30



Το ∆.Σ. αφού έλαβε υπόψη του:  

• Την εισήγηση του κ. ∆ηµάρχου 

• Τις διάφορες τοποθετήσεις  

• Τα αποτελέσµατα της ονοµαστικής ψηφοφορίας  

 
 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 
 

Αιτείται, από τις αρµόδιες κρατικές υπηρεσίες : 

1.Την αναστολή της ανάρτησης των δασικών χαρτών και την ανάκληση των ήδη 

αναρτηθέντων δασικών χαρτών. 

2.Τη διόρθωση όλων των ανακριβειών, των λαθών και των παραλήψεων πριν την 

νέα ανάρτησή τους. 

3. Τη θεώρηση, πριν από την ανάρτηση, όλων των ορίων των οικισµών και των 

σχεδίων πόλεως, από την αρµόδια πολεοδοµική υπηρεσία της κάθε περιοχής. 

4.Τη θεώρηση των ορίων των διανοµών από την υπηρεσία πολιτικής γης του 

υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης. 

5. Την κατάργηση του υπέρογκου τέλους υποβολής αντιρρήσεων ή έστω τον 

περιορισµό του σε συµβολικό ύψος. 

6. Τη χορήγηση µεγαλύτερης, τουλάχιστον διπλάσιας, προθεσµίας για την υποβολή 

αντιρρήσεων. 

7. Την ανάρτηση των δασικών χαρτών, πέραν της ηλεκτρονικής εφαρµογής του 

Κτηµατολογίου, στα ∆ηµοτικά καταστήµατα των οικείων ∆ήµων της χώρας. 

6. Την ανάρτηση των δασικών χαρτών στο Νοµό Μαγνησίας, µε τµηµατικό τρόπο, 

όπως συνέβη εξάλλου σε πολλούς νοµούς της χώρας (Ηράκλειο, Καβάλα, Λαµία 

κ.α.), ώστε να είναι δυνατή η σταδιακή απόκτηση εµπειρίας επί των διαδικασιών από 

τους εµπλεκόµενους φορείς, τόσο για τον έλεγχο και την υποβολή αντίρρησης όσο 

και για την άµεση εκδίκαση των αντιρρήσεων και την τελεσίδικη κύρωση των 

δασικών χαρτών, ώστε να µην τίθενται σε "κατάστασης οµηρίας" για µεγάλο 

χρονικό διάστηµα τα ακίνητα.  

7. Οι ∆ασικοί Χάρτες να µην συνταχθούν µε βάση τις αεροφωτογραφίες του 1945 και 

του 2008, µε δεδοµένο το γεγονός ότι οι αεροφωτογραφίες του 1945 ήταν αµέσως 

µετά τον πόλεµο, όπου η χώρα παρουσίαζε εικόνα εγκατάλειψης, ενώ οι 

αεροφωτογραφίες του 2008, ελήφθησαν στην περιοχή µας το καλοκαίρι που υπήρχε 

έντονη φυλλοβολία, γεγονός που εξοµοιώνει τις καλλιεργούµενες καστανιές µε τις 

άγριες καστανιές. 

 

Η απόφαση αυτή πήρε αριθµό 5/2017.  

Αφού αναγνώσθηκε και συντάχθηκε το παρόν πρακτικό, υπογράφεται ως 

εξής :  
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Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΤΟΥ ∆.Σ.               ΤΑ ΜΕΛΗ  

(ΑΚΟΛΟΥΘΟΥΝ ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ)  

                            ΠΙΣΤΟ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ, 09.02.2017  

O ∆ΗΜΑΡΧΟΣ ΖΑΓΟΡΑΣ - ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  

 

ΚΟΥΤΣΑΦΤΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ   
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